
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg/ 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur.  

Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van  
9 november 2010 

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen.  

2. Visienota sportuitbatingen 

Mevr gedeputeerde Bruggeman leidt dit punt in.  

"Dit punt moet niet naar de Raad. Ik heb ervoor geopteerd dit 
document aan de commissie voor te leggen vooraleer het verder 
geformaliseerd wordt.  

De aanleiding van de nota is drieërlei : 

 Het streven naar een visie voor de drie sportcentra ; 

 De afgelopen jaren werden met betrekking tot de sportcentra te 
vaak ad hoc beslissingen genomen, en was er noodzaak om een 
werkingskader te creëren ; 

 Meten is weten : 

o Bezettingscijfers ; 
o Inkomsten ; 
o Uitgaven ; 

 
  Bovendien is er een wijziging doorgevoerd binnen de sector sport.  
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 Enerzijds de beleidsdienst sport onder leiding van dhr Luc 
Taragola ; 

 Anderzijds een dienst sportcentra onder leiding van dhr. Johan 
Haentjens ; 

 
Deze nota is tot stand gekomen door de inzet van dhr Johan Haentjens 
in nauw overleg met dhr Luc Taragola en dhr Luc Derudder en werd 
op zeer regelmatige wijze met mijzelf besproken ".  

 
Mevr gedeputeerde Bruggeman geeft het woord aan dhr Johan 
Haentjens. 

 
  Dhr. Johan Haentjens licht het document uitgebreid toe.  
 
  VRAGEN 
 

Dhr Stefaan Van Gucht vraagt wat bedoeld wordt met "De 
Rozenbroecken" en welk het verband is met het sportcentrum 
Puyenbroeck.  
 
Mevr gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat "De Rozenbroecken" een 
zwembad is van de Stad Gent dat compleet vernieuwd wordt met het 
accent op meer "harde" recreatieelementen. In het zwembad van het 
sportcentrum Puyenbroeck zal het accent gelegd worden op de meer 
zachte recreatie.  
 
Dhr. Rik Franck vraagt of er glijbanen zullen voorzien worden in het te 
vernieuwen buitenbad ?  
 
Mevr gedeputeerde Bruggeman antwoordt dat het accent zal liggen op 
"zachte" recreatieve elementen.  
 
Dhr. Rik Franck vraagt of er naast de drie eigen sportcentra gedacht 
wordt iets te doen in het zuiden van de provincie ? 
 
Mevr gedeputeerde Bruggeman maakt melding van de studie in verband 
met het onderzoek naar ondersteuningsbehoeften op het gebied van 
recreatie.  
 
Tevens stelt ze dat er binnen de sportbeleidsdienst verder onderzoek zal 
verricht worden naar mogelijke ondersteuning van bovenlokale 
sportinfrastructuur :   

o Wat is bovenlokale sportinfrastructuur ? 
o Hoe kan ondersteuning geboden worden ? 

 
Dhr. Freddy Verbeke geeft de samenwerking met betrekking tot het 
hockeyterrein in Temse als voorbeeld.  
 

  Mevr gedeputeerde Bruggeman bevestigt dat dit een goed voorbeeld is.  
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Dhr. Provincieraadsvoorzitter Marc Lootens wenst dhr Johan 
Haentjens proficiat met de nota en met de wijze van voorstelling en 
vraagt dat de voorstelling bij het verslag zou gevoegd worden.  
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Dhr. Rik Franck vreest dat de golfcommissie de provincie in de 
richting van een 18‐holes golfterrein zal duwen. Hij stelt eerder 
voorstander te zijn in kwalitatieve opleiding van de kandidaat 
golfspeler in plaats van de geoefende golfspeler competities te laten 
spelen. Hij stelt verder dat dit volgens hem perfect kan op het huidige 
9‐holes golfterrein.  
 
Mevr Martine Verhoeven wijst op de beperkte mogelijkheid om in 
Oost‐Vlaanderen golf te spelen ; zeker aan laagdrempelige tarieven.  
Indien men blijvend de Oost‐Vlaming kans wil geven aan laagdrempelige 
tarieven golf te spelen zal een uitbreiding naar 18‐holes noodzakelijk zijn.  
 
Mevr gedeputeerde Bruggeman beantwoordt beide vragen : 
 
1) De beslissing omtrent een uitbreiding naar 18holes zal zeker niet  

in de golfcommissie genomen worden ; 
 

2) De hoofdtaak van golf Puyenbroeck is de toeleiding tot de golfsport ; 
 

3) Er wordt onderzocht of de golfcommissie het sportieve (de wedstrijden) 
op zich kan nemen ; 

 
4) Het "clubgebeuren" mag nooit de bovenhand krijgen ; 

 
5) Een beslissing omtrent een eventuele uitbreiding tot 18holes zal pas in 

de volgende legislatuur gebeuren en dit op basis van een objectieve 
behoeftenstudie ; 

 
3. Varia 

 
   Er zijn geen variapunten. 
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De voorzitter sluit de vergadering omstreeks 20:00 uur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Luc Derudder         Luc Dekimpe 
 
 
 
 
 
 
 
 
Directeur          voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Gent, 10 december 2010

 


